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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért áll szándékában a Belügyminisztériumnak csökkenteni 2006-ban az önkéntes tűzoltó

egyesületek támogatását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr .

Lamperth Mónika belügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Hazánk tűzvédelmében jelentős szerepet játszik az a mintegy 800 önkéntes tűzoltóság, amely

tagjainak köszönhetően hatékonyan tudja segíteni a hivatásos állományt . Az önkéntes tűzoltók a

nagyvárosokban nem helyettesíthetik a hivatásosokat, ugyanakkor a városoktól távoli településeken

óriási feladat hárul rájuk, hiszen jóval előbb megkezdhetik a tűz oltását, vagy az idei nyáron is

többször bekövetkezett katasztrófák enyhítését . Az ország több pontján a riasztástól számított 20-25

percen belül nem képesek a hivatásos tűzoltók beavatkozni, az önkénteseknek köszönhetően viszont

lényegesen le lehet rövidíteni azt az időt, amely alatt egy baleset vagy tűzeset helyszínére

megérkezik a segítség . Ebből következően, ahol nincs lehetőség hivatásos tűzoltóság felállítására,

ott az önkénteseket kell előtérbe helyezni . Arra azonban ügyelni kell, hogy a hivatásosokhoz

hasonlóan nekik is magas szintű képzés, felszereltség szükséges . Ennek azonban az anyagi hátterét

is meg kell teremteni!
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Írásbeli kérdés



A leírtaknak megfelelően kérdéseim a következők:

Mi indokolja az önkéntes tűzoltó egyesületek támogatásának tervezett 50 millió forintos

csökkentését a jövő évben?

A tervezett elvonás milyen hatással lesz az egyesületek működésére?

Milyen lehetőségek állnak rendelkezésre az önkéntes tűzoltó egyesületeknek eszközparkjuk

fejlesztésére?

Várom megtisztelő válaszát :

Budapest, 2005 . október 3 .
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